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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/14 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 613,498 (自昨晚 6pm +26,491)。死亡: 

26,002(+2,372)，治愈: 48,137(+4,443)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 2,412(+49) ，总共测试 46,476 人，阳性率 5.19%；其

中住院人数累计 213(+12)，占总病例的 8.83%；死亡病例累计 19(+1)，死亡率 0.79%；治愈 218 人

(1point3acres.com 数据)。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓(p=0.57)：

http://castut.org/covid-19/utah0414.png. 新增病例已经连续 5 天在下降。过去 14 天平均增长率为每

天 6.08%，过去 7 天为每天 4.33%。郡(区)分布（格式：总病例（住院））：Salt Lake 1,187 (108), 

Summit 306 (28), Utah 335 (18), Davis 211 (21), Weber-Morgan 104 (9), Wasatch 102 (5),  Southwest 

Utah 58 (9), Bear River 48 (8), Tooele 34 (4), San Juan 9 (2), TriCounty 8 (0), Central Utah 6 (1), 

Southeast Utah 4 (0). 

3. 从 4 月 10 日开始，美国采取大范围检查抗体的方式来确定新冠病毒的免疫者，希望通过这种方式

尽快复工，重启经济。4 月 11 日，《纽约时报》报道了美国第一批免疫者，他们已经能安全地重返

工作岗位了。其中包括 38 岁的华裔大学教授克莱门特·周（Clement Chow），他是犹他大学重症监

护室的第一位新冠病毒患者，最近一次检测血液，证实他体内已存在抗体。来源：

https://www.nytimes.com/2020/04/11/us/coronavirus-survivors.html 。 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://castut.org/covid-19/utah0414.png
https://www.nytimes.com/2020/04/11/us/coronavirus-survivors.html
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4. 州流行病学家 Dunn 说，在犹他州的 COVID-19 病例中，约 28％是西班牙裔或拉丁裔，但该人口

仅占全州人口的 14％。 Dunn 说，卫生厅要帮助减少族裔人口之间的差距，“消除阻碍人们居家隔离

和自我隔绝的障碍”。 来源：https://www.sltrib.com/news/2020/04/14/live-coronavirus-updates/。 

5. 盐湖城在寻求布制面罩的捐赠。从四月十号早上九点起，在盐湖城 14 个消防站设立无接触的收集

桶。每天晚上，盐湖城将将这些面罩收集、分类、清洗、清点，并分发给（紧急状况）响应人员和

关键部门雇员。以下链接提供 drop-off 的地点、CDC 对于面罩及其标准的信息：

https://www.slc.gov/mayor/masks/ 。 

6. 犹他州长 Herbert 宣布，在接下来的剩余学年里，学校继续实行"软关闭"。 在此前三月二十三号

的一次发布会上，州长曾下令继续关闭 K-12 的学校六周或更久，并有可能在五月一号重新开放。但

现在已经延续到整个剩余学年都关闭。 

7. 4 月 13 日，FDA (食品药品监督管理局) 批准了另外 42 家工厂位于中国的企业所生产的口罩获紧急

使用授权（EUA），加上之前 4/3 许可的 4 家，共有 46 家企业，其中有 20 多家的 KN95 口罩有 EUA

授权，见：https://www.fda.gov/media/136663/download。 

8. 犹他州第二轮的救助贷款 Utah Leads Together Small Business Bridge Loan 已于四月十三早上八点

开始开放申请，申请截至四月十六号中午（山地时间）。第二轮救助贷款将接受小企业和犹他

501(c)3 类的非盈利组织，符合条件的单位需满足雇员为 50 人或更少。详情见：

https://coronavirus.utah.gov/second-tranche-of-the-utah-leads-together-small-business-bridge-

loan-opens-monday/。 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

● 我们衷心希望你能把你所做的贡献，请告诉犹他华人华侨抗疫联盟：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9 

 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

【04/14 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 613,498(+26,491), Deaths: 26,002(+2,372), Recovered:48,137(+4,443). 
(https://coronavirus.1point3acres.com/).    

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 2,412(+49) confirmed cases 
total, number of people tested 46,476, positive rate 5.19%; Hospitalization 213(+12), 8.83% of the total 
cases; death cases 19(+1), death rate 0.79%; recovered cases 218 (data from 1point3acres.com). The 
growth of coronavirus cases in Utah has been mainly following sub-exponential growth trend (p=0.57): 
http://www.castut.org/covid-19/utah0414en.png. The number of new cases has been decreasing in 5 
successive days. The average growth is 6.08% per day for the last 14 days, and 4.33% for the last 7 days. 
Distribution in counties/areas in the format of “cases (hospitalization)”: Salt Lake 1,187 (108), Summit 306 
(28), Utah 335 (18), Davis 211 (21), Weber-Morgan 104 (9), Wasatch 102 (5),  Southwest Utah 58 (9), Bear 
River 48 (8), Tooele 34 (4), San Juan 9 (2), TriCounty 8 (0), Central Utah 6 (1), Southeast Utah 4 (0).  

3.  Since 4/10, U.S. has adopted a wide range of antibody detection methods to determine the immunity of 
the new coronavirus patients, hoping to resume work as soon as possible and restart the economy. On 
4/11, the New York Times reported on the first group of immunizers in the nation. They were able to return 
to work safely. Among them is Dr. Clement Chow, a 38-year-old Chinese professor who was the first COVID-

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://www.castut.org/covid-19/utah0414en.png
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19 patient in the ICU of the University of Utah Hospital. The most recent blood test confirmed the presence 
of antibodies in him. Source: https://www.nytimes.com/2020/04/11/us/coronavirus-survivors.html   

4. State epidemiologist Dunn said that some 28% of the COVID-19 cases in Utah are Hispanic or Latino, a 
population that makes up only 14% of the state’s population. UDOH aims to help limit disparities in 
populations, “breading down barriers that are preventing people from self-isolating and self-quarantining,” 
Dunn said. Source: https://www.sltrib.com/news/2020/04/14/live-coronavirus-updates/  

5. Salt Lake City is seeking cloth mask donations. Beginning at 9 a.m. on Tuesday, April 14 there will be no-
contact collection bins outside of Salt Lake City's 14 fire stations for drop off. The city will collect, sort, wash 
and inventory masks every night and distribute to first responders and essential employees, vulnerable 
members of the community, and persons interacting with our employees and first responders. For a list of 
the drop off locations and information about CDC guidelines and criteria for cloth masks, click the link 
below. https://www.slc.gov/mayor/masks/   

6. Governor Herbert announced that we will remain in the “soft school closure” for the remainder of the 
school year. In a previous order on Mar 23, Governor said the K-12 schools would be closed for six more 
weeks, which were expected to reopen on May 1st.  

7. On Apr 13, FDA approved another 42 manufacturers in China under EUA. Including the four approved on 
Apr 3, there are 46 suppliers from China and more than 20 suppliers of KN95 masks with EUA authorization. 
Details can be seen here: https://www.fda.gov/media/136663/download  

8. The second tranche of the Utah Leads Together Small Business Bridge Loan for entities impacted by the 
COVID-19 pandemic will accept applications from April 13, 2020, at 8 a.m. to April 16 at noon (MDT). During 
round two, loan applications will be accepted from Utah small businesses and Utah 501(c)3 nonprofit 
organizations. Nonprofits were not included in tranche one. The eligibility requirement of 50 or fewer 
employees applies to both small businesses and nonprofits. https://coronavirus.utah.gov/second-tranche-
of-the-utah-leads-together-small-business-bridge-loan-opens-monday/    

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and Tele-

medicine. === 
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